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Protokół Nr 29/2012 
 

z posiedzenia  Komisji  Budżetu  
Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

w dniu 20 września 2012 r. godz. 12.00 – 13.15 
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - Henryk Rożnowski. 
 

1. Lista obecności – w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 
3.  

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 
(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 
 

 
 

I.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Opiniowanie projektów uchwał  
na sesję RM w dniu 24 września  
2012 r. w sprawach: 
 

- wniesienia wkładu niepieniężnego 
(aportu) w postaci prawa własności 
nieruchomości. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- zaleceń pokontrolnych 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji  
Sp. z o.o. poinformował, że Ministerstwo 
Środowiska zwróciło się z pismem w sprawie 
budowy bioreaktora. Po zwróceniu się z wnioskiem 
do instytucji wdrażającej, uzyskano zgodę na 
rozszerzenie projektu o budowę trzeciego 
bioreaktora. Prezes poinformował, że budowa 
oczyszczalni ścieków powinna być zakończona  
do połowy 2015 roku. Obecnie do kolektora 
sanitarnego podłączane są ulice na Osiedlu 
„Gutwin”. Odnośnie podłączeń do budynków 
indywidualnych, Prezes poinformował,  
że przewidywane jest utworzenie specjalnej grupy 
taryfowej dla osób, których podłączenie realizowane 
będzie ze środków MWiK. 
 
Członkowie Komisji Budżetu RM jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 
wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) 
w postaci prawa własności nieruchomości (projekt 
uchwały w załączeniu do protokołu). 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – S. Choinka 
poinformował, że w związku z planem pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2012 rok, na miesiąc 
czerwiec została ustalona kontrola dochodów  
i wydatków Ośrodka Wypoczynkowego w 
Przebrnie. Powołany przez Komisję Rewizyjną 
zespół kontrolny  w dniach 25 – 27 czerwca 2012 r., 
zapoznał się na miejscu ze stanem obiektów  
i urządzeń zlokalizowanych na terenie Ośrodka. 
Ustalono, że roczne koszty utrzymania obiektów 
wynoszą 73.778,95 zł, przy zerowych przychodach, 
gdyż żadna z ofert, które wpłynęły w przetargu nie 
była satysfakcjonująca.  
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- ustanowienia roku 2013 Rokiem 
Powstania Styczniowego i przyjęcia 
programu obchodów 
 
 
 
- podziału miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego na okręgi wyborcze, 
ustalenia ich granic i numerów oraz 
liczby radnych wybieranych w każdym 
okręgu wyborczym 
 
- zm. uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 
na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Szczegółowa informacja Komisji Rewizyjnej  
w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik  
do protokołu. 
Prezydent J. Wilczyński stwierdził, że jego zdaniem 
przedstawiona wycena jest optymistyczna i sytuację 
ośrodka należałoby szybko rozwiązać, gdyż 
generuje on tylko koszty dla budżetu Gminy. 
W sprawie utrzymania ośrodka postulował Związek 
Nauczycielstwa Polskiego, ale ze względu  
na wysokie koszty utrzymania sytuację ośrodka 
należałoby szybko rozwiązać, gdyż generuje  
on jedynie koszty dla budżetu Gminy. 
Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski zwrócił 
się z zapytaniem, czy byłoby możliwe odkupienia 
ośrodka przez Związek Nauczycielstwa Polskiego. 
Prezydent J. Wilczyński odpowiedział, że istnieje 
możliwość sprzedania samych nakładów, gdyż grunt 
nie jest własnością Gminy. 
  
Członkowie Komisji Budżetu RM jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 
zaleceń pokontrolnych (projekt uchwały  
w załączeniu do protokołu). 
 
Członkowie Komisji Budżetu RM jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 
ustanowienia roku 2013 Rokiem Powstania 
Styczniowego i przyjęcia programu obchodów 
(projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 
 
Prezydent J. Wilczyński poinformował,  
że przedmiotowy projekt uchwały zostanie zdjęty 
z porządku obrad sesji Rady Miasta (projekt 
uchwały w załączeniu do protokołu). 
 
 
Prezydent J. Wilczyński wyjaśnił, że zmiana 
dotyczy zwiększenia o 200 tys. zł kwoty refundacji  
z tytułu zwrotu kosztów wynikających z uprawnień 
do bezpłatnych i ulgowych przejazdów oraz  
z zawarcia aneksu do umowy pomiędzy MPK  
a Gminą Ostrowiec Św. Zgodnie z aneksem zamiast 
faktury VAT wystawiana będzie nota księgowa. 
Prezydent poinformował, że Gmina będzie ubiegać 
się o zwrot podatku VAT za 5 lat i stwierdził,  
że temat ulg należałoby poddać dyskusji, gdyż 
obecnie z komunikacji miejskiej korzystają osoby, 
którym te ulgi przysługują. 
 

Członkowie Komisji Budżetu RM stosunkiem 
głosów: za – 4 przy 3 głosach wstrzymujących się  
i braku głosów przeciw, pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały zm. uchwałę w sprawie wyrażenia 
zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 
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II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
- zm. uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 
na 2012 r. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- zm. uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2012 – 
2023. 
 
 
 
Sprawozdanie z realizacji budżetu miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego za I półrocze 
2012 roku (w załączeniu do protokołu)  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski (projekt uchwały  
w załączeniu do protokołu). 
 
Skarbnik Miasta – P. E. Pichór poprosiła o przyjęcie 
nowego załącznika nr 1, w miejsce dostarczonego 
w materiałach na sesję RM. Poprosiła również  
o poprawienie §1 pkt 1 i w uzasadnieniu 
zamienienie wyrażenia „zmniejszeniem” 
wyrażeniem „zwiększeniem”. Skarbnik E. Pichór 
wyjaśniła, że zmiany w uchwale budżetowej dotyczą 
m.in. przyznania dotacji celowej przez Gminę 
Bodzechów na remont ul. Zofiówka, jak również 
otrzymania dotacji przez MOPS na zakup 
schodołazu. Zmiany zachodzą również w pozycji 
transport zbiorowy, co wynika z aneksu do umowy 
z MPK Sp. z o.o. Odnośnie zwrotu VAT, kwota ta 
wynosi 1.700 tys. zł, z czego część trafi do budżetu 
Gminy. Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski 
zauważył, że w załączniku 2a zwiększa się środki na 
kulturę fizyczną i sport o kwotę 200 tys. zł  
i zwróciła się z zapytanie, czy  Rada Miasta będzie 
przyjmować uchwałę w sprawie rozdysponowania 
tych środków. Prezydent J. Wilczyński wyjaśnił, że 
środki rozdysponowane zostaną w oparciu  
o 2 uchwały podjęte już przez Radę Miasta. 
 

Członkowie Komisji Budżetu RM jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
zm. uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na 2012 r. (projekt uchwały 
w załączeniu do protokołu). 
 
Członkowie Komisji Budżetu RM jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
zm. uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na lata 2012 – 2023. (projekt uchwały 
w załączeniu do protokołu). 
 
Skarbnik Miasta – E. Pichór wyjaśniła,  
że jeśli chodzi o realizację budżetu za I półrocze, 
trudno dokładnie zaplanować stopień realizacji. 
Przykładem jest tutaj nie wykonanie wydatków w 
inwestycji „Zagłoby – IV etap”. Tegoroczny budżet 
Gminy jest oszczędny i w tym momencie nie ma 
problemów z płynnością finansową. Uruchomiony 
został kredyt w rachunku bieżącym, jednak nie 
zaszła jeszcze potrzeba korzystania z niego. 
Widoczne jest dobre wykonanie dochodów  
z podatku CIT, jednak w tym momencie są to tylko 
zaliczki, a ostateczna kwota będzie znana na koniec 
roku. Prezydent J. Wilczyński uzupełnił, że pod 
względem budżetu rok 2012 jest lepszy od roku 
ubiegłego. Budżet na ten rok został zmniejszony 
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III. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Sprawy różne: 
 
- pismo Rad Osiedli: Ogrody, Rosochy, 
Złotej Jesieni w sprawie wsparcia 
finansowego organizacji imprezy 
międzyosiedlowej (w załączeniu  
do protokołu) 
 

o 9%, planuje się również zmniejszenie o 10% 
budżetu na rok 2013. Prezydent poinformował,  
że dużym obciążeniem dla budżetu Gminy są 
zadania zlecone i obecnie brakująca kwota z tego 
tytułu wynosi 1.200 tys. zł.  
 

Członkowie Komisji Budżetu RM  
przyjęli do wiadomości sprawozdanie z realizacji 
budżetu miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  
za I półrocze 2012 roku  
 
 
 
Prezydent J. Wilczyński poinformował, że Gminy 
nie stać na zwiększenie kwoty na działalność rad 
osiedli. Prezydent stwierdził również, że należy 
przyjrzeć się działalnością Rad Osiedli, czy ich 
działalność nie ogranicza się jedynie do organizacji 
festynów. Prezydent przypomniał, że podział  
na okręgi wyborcze opiera się na podziale na 
jednostki pomocnicze. Prezydent zauważył, że na 
corocznych spotkaniach sprawozdawczych więcej 
jest gości, przedstawicieli jednostek gminnych niż 
samych mieszkańców. 
Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski stwierdził, 
że póki Rady Osiedlowe istnieją, należałoby 
wspierać ich działalność, szczególnie tych, które 
starają się coś robić dla mieszkańców. 
Skarbnik E. Pichór przypomniała, że Rady Osiedli 
nie mają osobowości prawnej, nie mogą podpisywać 
umów. Rady chciałyby wykonywać zadania m.in.  
z opieki społecznej, jednak nie mają instrumentów 
niezbędnych do ich wykonywania.  
Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski stwierdził, 
że w budżecie Miejskiego Centrum Kultury 
powinny się znaleźć środki na współorganizację 
z Radami Osiedli imprez osiedlowych i należałoby 
ułożyć kalendarz imprez rad osiedli tak, aby nie było 
problemów m.in. z użyczeniem sceny przez 
Miejskie Centrum Kultury. Kalendarz imprez rad 
osiedli zostałby włączony w kalendarz Miejskiego 
Centrum Kultury.  
 
Członkowie Komisji Budżetu przyjęli do wiadomości 
pismo Rad Osiedli w sprawie wsparcia finansowego 
organizacji imprezy międzyosiedlowej. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 
Protokołowała:                                      Przewodniczył: 
Anna Krakowiak    Przewodniczący Komisji 
       Henryk Rożnowski 


